



**Cann Anion- Nano Bio Energy Water System** consists of **8** highly density & advanced cylinders with **8** filtration processes to restore water to its best natural form. The Bio-Nano system, which energizes and breaks the water into smaller molecules clusters.

#### Criteria Of Cann Anion-Nano Bio Energy Water System

**100% Proven** : The 100% proven track record comes only with a 100% quality equipment. The 99.77% bacteria resistant claim has been endorsed by world quality tests and inspection to providing pure and clean portable drinking water.

**Fully-energized System** : One energy filter is insufficient. Although only a short proximity between the water. Inlet and outlet to providing activated water in one second without affecting its needed. And that is, to have a fully-energized system.

**No A/c ( alternate current )** : Mother nature and its natural source of energy force is the mainstream energy application of the 21<sup>st</sup> century. If A/C, i.e. alternate current, is applied to treating water, energized water cannot be obtained. It might be better to revert to using the conventional method of eliminating bacteria in water by boiling.

#### Air Minuman Sihat Beroksigen Tanpa Klorin Melegakan Kehidupan Anda

**Cann Anion Nano Bio Energy Water System** merupakan kombinasi dua teknologi yang terunggul di dunia iaitu Teknologi Nano dan Teknologi Ion Negatif, menawarkan anda suatu kenikmatan kesihatan yang belum pernah dialami. Di bawah perlindungan kedua-dua teknologi ini, anda dapat menikmati kesihatan dan kehidupan tanpa sebarang kebimbangan.

#### Teknologi Nano Terbaru

##### Kesan Pembasmian Bakteria Cecah 99%

Partikel pembasmian bakteria Nano Sliver bersaiz sangat kecil dan mempunyai ciri-ciri seperti berkesan, pantas, membasmi bakteria secara berterusan , penahan suhu tinggi dan sebagainya. Ia sangat berkesan dalam penyingkiran bau aneh, bakteria E Coli, Staphylococcus, Bacillus Subtilis, Neisseria Gonorrhoease, Streptomycetes dan sebagainya. Peratusan pembasmian bakterianya mencecah 99%

## **Fungsi Ion Negatif Tingkatkan Semangat & Tenaga**

Nilai PH air adalah bersifat alkali lemah. Ia berfaedah untuk meneutralkan laktat darah yang dihasilkan atas keletihan keterlaluhan (mental & fizikal) yang dialami badan dan mempertingkatkan semangat dengan cepat. Air ion negative boleh mengimbangi teroksida yang dihasilkan dalam proses metabolisme dan membolehkan sel-sel penuh dengan tenaga dan sihat. Kajian membuktikan minum air ion negative dalam jangka masa yang panjang memepunyai kesan pengubatan yang tertentu terhadap penyakit-penyakit seperti kencing manis, kolestrol tinggi, keletihan dan sebagainya.

## **10 Efektif Teknologi Anion-Nano dalam penapis Air Bio Tenaga Cann**

1. Menghasilkan komponen bersifat Nano dan kandungan oksigen yang tinggi, menggalakkan pertumbuhan sel-sel badan yang sihat.
2. Kandungan ion-negatif yang lumayan meningkatkan keaktifan sel-sel tubuh badan.
3. Kluster molekul air yang bersaiz nano menambahkan lagi kebeekesanan penyerapan nutrient oleh sel-sel badan.
4. Membekalkan kekayaan bahan-bahan mineral dan nutrient untuk keperluan kesihatan tubuh.
5. Sistem penapis air yang lebih efektif menghapuskan unsur-unsur toksin, bakteria dan logam berat dari air paip dan menjadi air selamat diminum.
6. Mnghilangkan bau dan bahan kimia yang berbahaya, menjadikan air lebih lembut dan rasa sedap diminum.
7. Kualiti air Bio Tenaga meningkatkan metabolisme, melancarkan sisitem peredaran darah dan memperkuatkan system imunisasi badan.
8. Niali PH yang sedikit beralkali setara dengan keperluan badan. Amalan minum air ini dapat memberikan kesan terapi terhadap susuk badan yang berasid.
9. Air minuman Bio Tenaga menjadi sel-sel kulit lebih lembut, lembap, halus dan lebih cantik.
10. Air Bio Tenaga boleh menghapuskan racun serangga yang terdapat diatas sayur-sayuran dan buah-buahan jika dicuci dengannya.

## **Penapis Menjamin Kebersihan Air Minuman Seisi Keluarga Anda**

**Penapis Anti-Bakteria NSF Nano** – Membasmikan pelbagai jenis bakteria dan kuman, menghalang unsur-unsur kasar seperti pasir, tanah, karat dan sebagainya. Ia juga untuk melindungi system penapisan seramik.

**Penapis Bio-Kimia Seramik** – Mengasingkan lumpur, karat, besi dan mendapan kimia di dalam air.

**Penapis Pelembutan Air** – Menyingkirkan bau aneh, warna dan bahan pencemar di dalam air termasuk klorin, logam berat dan bahan kimia Karsinogenik serta melembutkan air.

**Penapis Penyingkiran Logam Berat** – Menghapuskan semua bahan pencemar termasuk logam berat serta kimia dalam air. Karbon aktif dapat menyerap bau aneh, logam berat, warna racun perosak dan bahan-bahan kimia lain.

**Penapis Toksin Pencemar** – Air kemudiannya diaktifkan supaya ditukar kepada kumpulan molekul kecil yang mengandungi kapasiti oksigen yang bersesuaian. Air bertenaga dengan bentuk hexagon Kristal terbentuk di sini dan sesuai untuk diminum. Ini akan selanjutnya melepaskan unsur-unsur mineral yang diperlukan badan manusia.

**Penapis Membasmi Bakteria dan Proses Mineralisasi** – Menyingkirkan bau aneh di dalam air, meningkatkan kandungan mineral yang perlu oleh tubuh.

**Penghasilan Oksigen** - Katrij CTO akan meningkatkan kandungan dan melarutkan oksigen yang lumayan kedalam air.

**Penghasilan Ion Air** – Ion Negatif yang lumayan akan membantu melegakan dan menenangkan mental dan tubuh badan. Ia juga berfungsi untuk memastikan kluster air kecil senang diserap oleh sel-sel tubuh dan diregulasikan semula.



Dengan teknologi Nano, kluster molekul air dalam bentuk gelang akan dipecahkan kepada molekul tunggal yang halus dan ia lebih berkesan diserap oleh sel-sel tubuh.

